



**INGREDIENTS:**

Aqua (Water), Caprylic/Capric Triglyceride, Glycerin, Limnanthes Alba (Meadowfoam) Seed Oil, Cetearyl Alcohol, Polyglyceryl-3 Methylglucose Distearate, Caprylyl Glycol, Inulin, Tremella Fuciformis (Snow Mushroom) Extract, Lecithin, Tocopherol, Bisabolol, Creatine, Potassium Palmitoyl Hydrolyzed Wheat Protein, Hydrolyzed Rice Protein, Sodium PCA, Hydrolyzed Wheat Protein, Helianthus Annuus (Sunflower) Seed Oil, Lactic Acid, Glyceryl Stearate, Sodium Stearoyl Lactylate, Xanthan Gum, Glyceryl Undecylenate, Parfum (Fragrance), Alcohol, Sodium Benzoate, Linalyl Acetate.



**MADE IN GERMANY**  
PREMIUM QUALITY

LipoHydro Cleansing Milk® ist eine ultrasanfte, liposomale Reinigung der neuen Generation, die speziell dafür entwickelt wurde die Haut porentief zu reinigen. Selbst das hartnäckigste Make-up wird mühelos entfernt. Zusätzlich wird das Mikrobiom der Haut und die Funktion der natürlichen Hautschutzbarriere durch das präbiotische Inulin unterstützt. Ihre Haut wirkt erfrischt und fühlt sich an wie neu. Tragen Sie anschließend bitte unsere ProBioSkinΣ® auf.

**Anwendung:**

Morgens und abends eine ausreichende Menge LipoHydro Cleansing Milk® auf Gesicht, Hals und Dekolleté auftragen und sanft einmassieren. Anschließend mit warmem Wasser abwaschen.

**Wichtige Hinweise:**

Für alle Hauttypen geeignet. Frei von Parabenen, Paraffinen, Silikonen und Mikroplastik. Nach der Reinigung mit LipoHydro Cleansing Milk® ist Ihre Haut optimal für die Aufnahme unserer weiteren Kosmetikprodukte, wie beispielsweise ProBioSkinΣ® vorbereitet.

Natura Vitalis BV  
Groeneweg 12,  
NL-6041 AX Roermond  
Phone: 0800-1 01 70 44  
www.naturavitalis.de



**LipoHydro®**  
Cleansing Milk

**LIPOSOMAL**  
FACIAL CLEANSING & CARE

150 ml e

LipoHydro Cleansing Milk® is an ultra-gentle, liposomal cleanser of the new generation that has been specially developed to cleanse the skin down to the pores. Even the most stubborn make-up is effortlessly removed. In addition, the skin's microbiome and the function of the skin's natural protective barrier are supported by the prebiotic inulin. Your skin looks refreshed and feels like new. Please apply our ProBioSkinΣ® afterwards.

**Application:**

Apply a sufficient amount of LipoHydro Cleansing Milk® to the face, neck and décolleté in the morning and evening and massage in gently. Then rinse off with warm water.

**Important Notes:**

Suitable for all skin types. Free from parabens, paraffins, silicones and microplastics. After cleansing with LipoHydro Cleansing Milk®, your skin is optimally prepared for the absorption of our other cosmetic products, such as ProBioSkinΣ®.

